
Från: Kajsa Rosén <kajsa.rosen@Lekeberg.se>
Till: Platina mail import KS - Lekeberg <platina.ks@lekeberg.se>
Ämne: VB: Enkel fråga till socialnämndens ordförande ang Lekebergs kommuns
agerande…
Skickat: 2020-04-20 09:00:56

Från: Jonas Hansen [mailto:jonas_i_hansen@telia.com]
Skickat: den 20 april 2020 09:00
Till: Kajsa Rosén <kajsa.rosen@Lekeberg.se>
Ämne: Enkel fråga till socialnämndens ordförande ang Lekebergs kommuns agerande…

Enkel fråga till socialnämndens ordförande ang Lekebergs kommuns agerande med
anledning av coronapandemin angående hemtjänst till sommargäster.

De som jobbar inom hemtjänsten är en utsatt grupp under rådande pandemi.
Många kommuner har tagit beslut att inte utföra hemtjänst till personer som inte
bor i kommunen men tillfälligt vistas i tex sina fritidshus. Detta för att minska
risken för smittspridning och skydda sin personal.
Fråga;

• Hur många personer rör det sig om i Lekebergs kommun?
• Hur tänker socialnämnden agera i frågan?
• Har agerandet i andra kommuner lagstöd?

Kristdemokraterna i Lekeberg
Jonas Hansen

Skickat från min iPhone


